
 
Protokół Nr 23/08 

 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

dnia 09 grudnia 2008 r. 
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 915 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .  
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski i  Skarbnik Gminy Wiesława Łoch . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący stwierdził quorum przy którym komisja moŜe 
obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .  
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały ( projekt 
budŜetu gminy na 2009 rok radni otrzymali z materiałami na sesję listopadową ) . 
Porządek komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  
3.Dyskusja nad projektem budŜetu gminy na 2009 rok 
   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński  
   na 2009 rok .  
4.Sprawy róŜne  
5.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 22/08 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Przewodniczący  poprosił członków komisji o uwagi bądź pytania do otrzymanego projektu 
budŜetu gminy na 2009 rok.  
Radna Ewa Domańska zabierając jako pierwsza głos odniosła się do wydatków , a mianowicie 
lokalnego transportu zbiorowego ,gdzie na dotacje zaplanowana jest kwota 500 tys zł i jak 
zauwaŜyła radna , kwota ta w stosunku do roku 2008 zmniejszyła się o 93 tys zł i pytanie 
dotyczyło , czy nie moŜna by było jeszcze obniŜyć tej dotacji . 
Wójt Gminy – wyjaśniając powiedział ,Ŝe jest takie podpisane porozumienie , mieszkańcy 
korzystają z tego transportu , wyliczona kwota i zapisana w projekcie budŜetu powinna 
wystarczyć , kupujemy bilety  dla młodzieŜy uczącej się i jeszcze płacimy , trzeba będzie 
rozmawiać z miastem  i zaŜądać od MZK zbadania potokowości.  
Kolejno radna powiedziała o konieczności  wykonanie  chodniku przy przystanku drogi 
krajowej i złym stanie dróg osiedlowych ,iŜ w tych sprawach  są apele mieszkańców  Krąpiela . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe w sprawie chodnika wysyłane było pismo do Zarządu Dróg Krajowych , 
ale powtórnie  gmina  zwróci się  z pismem . 
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Radna zapytała się, iŜ  w związku z realizacją projektu „ Poznaj sąsiada „- uczestniczące w tym 
programie  dzieci i młodzieŜ  z czterech  miejscowości  gminy , czy będą musiały  dojeŜdŜać. 
Wójt Gminy – wyjaśnił , Ŝe zajęcia będą się odbywały w poszczególnych świetlicach 
wymienionych miejscowości i raz w tygodniu np. będzie wyjazd na basen . 
Radna zwróciła równieŜ uwagę na wielkość środków zapisanych na budowę placów zabaw w 
sześciu miejscowościach ,zdaniem radnej jest to za mała kwota . 
Wójt Gminy – odpowiadając powiedział  ,Ŝe moŜe faktycznie jest zapisane za mało , bo 
urządzenie placu zabaw  w Sownie kosztowało 15 tys zł , ale tutaj wójt poinformował o 
moŜliwości pozyskania dodatkowych środków . 
Następnie radna zwróciła się z prośbą , aby w spotkaniach na których będą omawiane sprawy 
związane np. z opracowaniem  wniosku  o środki unijne , uczestniczyły przedstawiciele WIR-u 
jako pomoc fachowa  i tutaj wójt odpowiedział ,Ŝe nie będzie Ŝadnego  problemu  . 
Kolejno radna poruszyła temat dotyczący wyłapywania wałęsających się psów po gminie  przez  
firmę dokonującej takiej  usługi  i tutaj radna  zgłosiła spostrzeŜenia sołtysa swojej 
miejscowości,  iŜ w przypadku ,  czy pies zostanie złapany ,czy nie  to naleŜy dokonać zapłaty . 
Zastępca Wójta  wyjaśnił , iŜ zasada wyłapywania psów się zmieni i firma świadcząca taką 
usługę , zjawi się  wtedy kiedy pies będzie  w klatce .   
Kolejno głos zabrał radny Edward Lutyński i odnosząc się do wielkości  środków tj. 1140 000 
zł  zapisanych na rok 2009 na zadanie inwestycyjne –przebudowa i rozbudowa budynku szkoły 
podstawowej w Małkocinie w raz z zagospodarowaniem terenu- powiedział ,Ŝe jego zdaniem  
jest to  zbyt mała kwota na rok 2009  a, Ŝe większość środków zapisanych jest na lata 2010-
2011. 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe przetarg odbędzie się wiosną i od pierwszego lipca 2009 roku ruszą 
prace , bo takie są załoŜenie  i zgodnie z zakresem prac na rok 2009  będą wykonywane . Wójt 
poinformował co będzie obejmowało to zadanie . 
Skarbnik Gminy – wyjaśniła , iŜ inwestycja ta będzie obejmowała 3 lata i podała ile będzie 
kosztowała  w poszczególnych latach i po rozstrzygnięcie  przetargu ,  będzie moŜna zrobić 
przesunięcie . 
Wójt powiedział ,Ŝe w pierwszej kolejności będą wykonywane te prace , które pozwolą na jak 
najszybsze wprowadzenie dzieci do szkoły i poinformował gdzie będą uczyły się dzieci 
podczas remontu szkoły . 
Radny Edward Lutyński – zapytał się do których referatów planowane jest zatrudnienie 
czterech osób . 
Wójt Gminy –odpowiedział ,Ŝe 1 osoba do referatu gospodarki komunalnej i inwestycji , 1 
osoba do nowo planowanego  referatu planowania przestrzennego , 1 osoba do referatu 
finansowego i 1  osoba do referatu rolnego . 
Kolejno radny Edward Lutyński powiedział ,Ŝe martwi go duŜe zadłuŜenie gminy   i Ŝe na 
przyszły rok będzie ponad 10 mln zł co stanowić będzie 40 % planowanych dochodów .  Na 
szkołę  w Małkocinie  potrzebne jest 9 mln zł ,mamy 1 mln , i około 8 mln trzeba znaleźć . 
Wójt Gminy odpowiedział , Ŝe wszystkie zadania planowane zostały zapisane w projekcie 
budŜetu , kiedy zostaną ogłoszone nabory wniosków , będziemy mogli skorzystać .  
Skarbnik Gminy odnosząc się do  sprawę dotyczącej świetlicy  w Klępinie i Grzędzicach min. 
powiedziała , Ŝe z Odnowy Wsi nie moŜna było składać wniosku i realizujemy z własnych 
środków  licząc na to ,iŜ od 1 stycznia 2007 roku będą to koszty kwalifikowane , i jeŜeli 
zostanie ogłoszony nabór wniosków   to gmina ma  nadzieję , Ŝe   się zakwalifikuje . 
Radny Edward Lutyński powiedział ,Ŝe nie znalazł takiego naboru . 
Dyskutowano dalej nad sprawą z jakich programów będzie moŜna skorzystać , z jakiego 
programu np. Świetlica w Grzędzicach , zdaniem radnego Lutyńskiego, iŜ dopiero rok po 
zakończeniu inwestycji będzie moŜna się ubiegać .   
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Radny Edward Lutyński podsumowując powiedział ,Ŝe nie widzi jasnych w tym budŜecie 
środków unijnych , budŜet zadłuŜony . Zdaniem radnego  dług rośnie , a inwestycji nie widać i 
stwierdził ,Ŝe tego budŜetu poprzeć nie moŜe . 
Skarbnik Gminy – wyjaśniła ,Ŝe na tym etapie rada moŜe zgłaszać swoje  propozycje zmian 
budŜetu . 
Kolejno Radny  Edward Lutyński powiedział ,Ŝe Wójt robiąc inwestycję uzbroił 80 ha dla 
ludzi. 
Przewodniczący  komisji powiedział ,Ŝe uwag do projektu budŜetu nie wnosi, zapytał się o 
remont mostu w Witkowie II . 
Wobec powyŜszego Komisja Rewizyjna dwoma głosami pozytywnie zaopiniowała projekt 
budŜetu na 2009 rok , a tym samym projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Stargard Szczeciński na 2009 rok , przy jednym głosie przeciw . 
 Ad.4 
Radny Edward Lutyński zgłosił swoje zastrzeŜenia do budowanego  boiska sportowego w 
ramach programu rządowego” Moje Boisko – Orlik 2012” m.in. mówił o lokalizacji tego 
boiska  ,o uzbrajaniu  terenu , iŜ inwestycja znajduje się  w szczerym polu . 
Wójt Gminy – odnosząc się do wypowiedzi  radnego  przypomniał  m.in. ,Ŝe do lokalizacji 
radni nie zgłosili swoich zastrzeŜeń , iŜ mieszkańcom tych dwóch miejscowości teŜ się coś 
naleŜy ,a w niedługiej przyszłości miejscowości te się połączą . 
Radny Lutyński – zapytał się czy Orlik zostanie oddany na czas i czy Wójt jest pewien ,Ŝe 
dostanie środki .  
Wójt Gminy – wyjaśnił , Ŝe firma będąca wykonawcą tej inwestycji zwróciła się z pismem o 
przesunięcie terminu odbioru do 15 kwietnia 2009 r. Jedynie do końca roku musimy się 
rozliczyć z dotacji ministerstwa i urzędu marszałkowskiego . 
Ad.5 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec  
podziękował za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                                        Przewodniczący Komisji 
Zofia Stoczkowska                                                                                       Bronisław Jurec 
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